
 

Sveiki atvykę į Palangos botanikos parką! 

 

Parke stovi Gintaro muziejus, garsus visoje Lietuvoje. 

Parkas tinka visiems – vaikams, suaugusiems ir žmonėms su negalia. 
Čia gali ilsėtis, vaikščioti, klausytis gamtos garsų. 

Apie parką 

Palangos botanikos parkas įkurtas prieš daugiau nei 100 metų. 
Jį suplanavo garsus kraštovaizdžio architektas iš Prancūzijos – Édouard 
François André. 
Parke auga daugiau kaip 500 rūšių augalų. 

Parkas užima apie 100 hektarų plotą. 
Tai viena didžiausių ir gražiausių žaliųjų erdvių Lietuvoje. 

Čia galima pamatyti: 

 Didelį tvenkinį su gulbėmis. 



 

 Gražius gėlynus ir fontanus. 

 

Gintaro muziejus 

 

 Gintaro muziejus įsikūręs parke, buvusiuose grafų Tiškevičių rūmuose. 
Muziejuje galima pamatyti daug gintaro dirbinių. 
Yra ir labai senų gintaro gabalėlių su vabzdžiais viduje. 



 

  

Veiklos parke 

Palangos botanikos parke gali: 

 Vaikščioti po alėjas ir takus. 

 

 Ilsėtis ant suoliukų. 

 

 Stebėti gamtą – paukščius, voveres, drugelius. 

 Fotografuoti gražias vietas. 



 

 Lankyti koncertus ir renginius vasarą. 

 

 Aplankyti muziejų ir oranžeriją. 

 

  

Kaip atvykti 



 

 Adresas: Vytauto g. 15, Palanga 
Į parką lengva ateiti pėsčiomis iš miesto centro. 
Taip pat galima atvykti automobiliu ar viešuoju transportu. 
Šalia yra automobilių stovėjimo aikštelės. 

  

 Prieinamumas 

Parkas pritaikytas žmonėms su negalia: 

 

 Takai lygūs ir patogūs vežimėliams. 

 Yra poilsio vietų ir suoliukų. 

 Gintaro muziejus turi įėjimą žmonėms su judėjimo negalia. 

  

Elgesio taisyklės parke 

Kad parkas būtų gražus visiems, prašome: 

 Nemėtyti šiukšlių. 



 

 Nelaužyti šakų ir gėlių. 

 

 Nevaikščioti per gėlynus. 

 

 Vedžioti augintinius tik su pavadėliu. 

 



Gerbti gamtą ir kitus lankytojus. 

  

Kontaktai 

Adresas: Vytauto g. 15, Palanga 
Telefonas: 0 (460) 49270 
El. paštas: info@botanikosparkas.lt 
Svetainė: www.botanikosparkas.lt 

  

 


